



Verslag AB vergadering 13 juni 2024 van 19.00 uur tot 21.00 uur
Dorpshuis Exloo

Aanwezig:

Adviesraad: Martien Reidsma, Jeroen Bus, Jan Berends, Anita Emmelkamp, Coba van der Laan, Jaap Schrage, Jan Datema, Ron den Ouden, Margot Willems (notulen)

Gasten: Vera van Kesteren, Wietske Jager

Agenda:

- 1) Opening/ vaststellen agenda
Martien opent de vergadering om 19.00 uur
- 2) Mededelingen
-
- 3) Ingekomen stukken/Uitgaande stukken
 - Stukken WMO
 - Stukken van Wietske
- 4) Verslag vergadering 23 mei 2024
De notulen worden vastgesteld, met dank aan Coba.
- 5) Gemeentelijke stand van zaken – Vera van Kesteren
 - Kinderraad: de kinderen hebben in maart hun moties gepresenteerd aan de Gemeenteraad. De Raad heeft n.a.v. de moties van de Kinderraad een motie ingediend.
 - Vera wijst op de gevaarlijke situatie rondom de school in Zandberg. Wellicht ligt hier ook een rol voor de adviesraad? → ongevraagd advies
 - Vera stuurt de lijst met onveilige plekken naar Margot.
 - de Cultuurnota gaat iets langer duren (uiterlijk Q1 2025)
- 6) Vragenlijsten cliëntervaringsonderzoeken en WMO – Wietske
 - Wietske geeft een reactie op de feedback die ze van de Adviesraad heeft gekregen en wat ze daarmee heeft gedaan.
 - Wietske geeft een toelichting op toezicht.
 - Bernadet: vraag 3 na laatste alinea: onverwachts hulp nodig, heb je toevoeging bij die vraag “uit de directe omgeving” toegevoegd?
 - Vragenlijst 2023: toevoegen “verwezen door POH”.

N.a.v. samenvatting:

Voor onderzoek 2024: Wordt er behalve naar de buurtkamer ook gevraagd naar de Praktijkondersteuner Huisarts (POH)?

- 7) Toelichting op Nieuwsbrief SD – Wietske
Wietske geeft aan dat het de bedoeling/verwachting is dat de nieuwsbrief op deze wijze door zal gaan.
Vraag Jaap: ontwikkeling kosten WMO, verschil tussen wat er is begroot en wat er is uitgegeven. Wat begroot is, is gebaseerd op de uitgaven van het jaar ervoor.
Vraag Jaap: participatiewet.
De Nieuwsbrief Sociaal Domein is bedoeld voor de Raad en komt twee keer per jaar uit.
- 8) Terugkoppeling Woon-Zorg akkoord – Ron
Welke wijk zou in BO geschikt zijn om een pilot te draaien voor ontmoetingsplekken?
Gebiedscoördinatoren (Wietze van der Harst en Jakob Rijnsberg) hebben contact met alle dorpsverenigingen/dorpsraden.
Eén en ander wordt besproken en uiteindelijk wordt nieuwbouw Koesteege in Borger geopperd.
Dit punt terug laten komen in de volgende vergadering, ook met het oog op de Inclusie-agenda.
T.z.t. gebiedscoördinatoren uitnodigen m.b.t. dit onderwerp
- 9) Vervanging/opvolging Martien per 01-09-2024
Jeroen en Jan Berends willen hun huidige taak in het DB behouden. Rond zal toetreden tot het DB en is bereid Martien op te volgen als voorzitter. Ron en Martien zouden graag een gezamenlijke afspraak hebben met de wethouders Sociaal Domein (Ankie van Tongeren en Bernard Jansen). Margot zal donderdag 11 juli om 10.00 uur voorstellen en komt hierop terug.
- 10) PM-lijst/actielijst
Doorschrijven naar volgende vergadering
- 11) Rondvraag/W.v.t.t.k.
Jaap: vraag m.b.t. huishoudelijke hulp
Jaap is in het kostprijsonderzoek van PRRC gedoken.
In dit stuk missen een paar bladzijden. Margot zal vragen naar de ontbrekende pagina's.
- 12) Sluiting
Martien sluit de vergadering om 21.25 uur.

Op agenda van juli 2024 (onder voorbehoud):

- 1) Inclusie-agenda – Suzanne Timmer